
SA 0052/XXIII/08         

Protokół nr XXIII/08 
z sesji Rady Gminy Goleszów 

odbytej w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Goleszowie 

w dniu 30 września 2008 r. 
 

Obecni: 

- 14 radnych według załączonej listy obecności, nieobecny radny Kazimierz Wisełka. 

- sołtysi według załączonej listy obecności, 

- wójt gminy Zbigniew Wacławik, zastępca wójta Henryk Odias, skarbnik gminy 

Barbara Madzia, redaktor „Panoramy Goleszowskiej” Tomasz Jaszowski, mieszkańcy gminy 

p. Zbigniew i Julia Heller. 

 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości stanowią załączniki nr 1, 2 i 3 do nin. protokołu. 

   

Ad.1. Otwarcie XXIII sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych i zaproszonych 

gości.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot o godzinie 1500 otworzył sesję Rady Gminy, 

przywitał radnych, zaproszonych gości, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy. 

 

Ad.2.Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

 

Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji przedstawia 

się następująco: 

1. Otwarcie XXIII sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie radnych i zaproszonych 

gości.  

2. Stwierdzenie prawomocność i obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 
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4. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Gminy.  

5. Wystąpienia gości. 

6. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania.  

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Analiza sieci szkół pod kątem zmian ustawowych i systemowych. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy n/t analizy oświadczeń majątkowych radnych 

Gminy Goleszów. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

10.1. rozpatrzenia skargi p. Julii Heller na działalność Wójta Gminy Goleszów, 

10.2. określenia na rok 2009 wysokości stawek podatku od nieruchomości od 

budynków, budowli i gruntów, 

10.3. przyjęcia do realizacji zadania Powiatu Cieszyńskiego, 

10.4. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu, 

10.5. udzielenia pomocy finansowej Gminie Mykanów, 

10.6. przystąpienia do realizacji projektu: „Rewitalizacja granicznej rzeki Olza”, 

10.7. zmian w budżecie gminy na 2008 rok, 

10.8. opłat za świadczenia prowadzonych przez Gminę przedszkoli, 

10.9. przyznania Lauru Srebrnej Cieszynianki, 

11. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

12. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

13. Wolne wnioski. 

14. Informacje i komunikaty. 

15. Zakończenie XXIII sesji Rady Gminy Goleszów. 

Następnie zwrócił się do radnych z pytaniem, czy radni chcą złożyć wniosek dotyczący 

zmiany porządku obrad.  

Nikt z radnych nie złożył takiego wniosku. Wobec powyższego, przewodniczący poddał pod 

głosowanie przyjęcie zaproponowanego przez niego porządku obrad. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

„Za” przyjęciem porządku głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 
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Ad.4. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Gminy. 

Protokół z dwudziestej drugiej sesji Rady Gminy Goleszów był wyłożony do wglądu w biurze 

Rady. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego protokołu. Protokół nr XXII/08 z dnia 

27 sierpnia 2008 r. został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad.5. Wystąpienia gości. 

W tym punkcie porządku obrad nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad.6. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

Przewodniczący Komisji, a w przypadku Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa zastępca przewodniczącego poinformowali, iż: 

 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia: 

W okresie między sesjami Komisja obradowała w dniu 18 września 2008 r. Przeanalizowano 

sieć szkół w Gminie Goleszów pod kątem zmian Ustawy Oświatowej. W trakcie dyskusji 

zwrócono uwagę na fakt, iż proces zwalniania się sal lekcyjnych z powodu niżu 

demograficznego rozpocznie się dopiero w przyszłych latach. Przygotowywana jest także 

kolejna reforma oświatowa, po której obowiązek szkolny obejmie już 6 latki. Zdaniem Wójta 

Gminy po wejściu w życiu nowych przepisów sale lekcyjne będą wymagały remontu 

i przystosowania ich jednocześnie do nauki i zabawy. Wójt Gminy zasugerował także 

Komisji, aby zastanowić się nad stopniowym i powolnym wygaszaniem niektórych szkół w 

gminie. 

Po wysłuchaniu wszystkich głosów, Komisja stwierdziła, iż ze względu na planowane 

zmiany w systemie oświatowym władze Gminy Goleszów nie mogą wykonać obecnie 

żadnych ruchów dotyczących reorganizacji sieci placówek oświatowych.  

W tematyce bieżącej: 

− pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały w sprawie opłat za świadczenia 

prowadzonych przez Gminę przedszkoli, 

− Komisja zwróciła się o przygotowanie wniosku w sprawie dofinansowania założenia 

świateł pulsujących przy dwóch przejściach dla pieszych w Goleszowie centrum. 
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Komisja Rewizyjna: 

W dniu 22 września 2008 r. Komisja Rewizyjna skontrolowała wydatkowania środków 

budżetowych przez LKS Goleszów.  

Komisja zapoznała się z wydatkowaniem środków budżetowych przez LKS Goleszów 

i stwierdzono, iż są one wydatkowane prawidłowo. Jednocześnie Komisja zwróciła się do 

prezesa LKS Goleszów o prawidłowe opisywanie rachunków zgodnie z instrukcjami 

wydanymi przez Grażynę Porębską-Jochacy.  

Rozpatrzono także skargę państwa Julii i Zbigniewa Heller.  

 

Komisja Finansów i Inwestycji: 

Komisja Finansów i Inwestycji obradowała w okresie między sesjami w dniu 29.09.2008 r. 

Na posiedzeniu zaopiniowano projekty uchwał przygotowane na dzisiejszą sesję oraz 

omówiono tematy: 

1. Zastosowanie energooszczędnych źródeł oświetlenia ulicznego. 

2. Zabezpieczenie finansowe na uporządkowanie ewidencji gruntów. 

W punkcie pierwszym sformułowano wniosek aby 50 000 zł przeznaczonych na budowę 

nowych punków świetlnych wykorzystać nie tylko na budowę nowych ale także na 

modernizację istniejących już lamp.  

Wniosek został przegłosowany 5 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym się” 

W punkcie drugim Komisja proponuje przeznaczyć w przyszłorocznym budżecie kwotę 

około 20 000 zł na uporządkowanie ewidencji gruntów.  

Wniosek został podjęty jednogłośnie  

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa: 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa obradowała w dniu 

25 września 2008 r. Omówiono tematykę: 

1. Ocena podjętych działań dotyczących budowy drogi Cisownica Wędoły. 

Po wysłuchaniu informacji na temat działań dotyczących budowy drogi Cisownica 

Wędoły Komisja stoi na stanowisku, iż właściwym będzie wyremontowanie istniejącej 

już drogi na Wędoły, a nie budowy nowej wraz z mostem.  

Komisja uważa, iż należy odejść od planów budowy nowego połączenia z Wędołami 

wraz z mostu z uwagi na konieczność zmiany planu zagospodarowania przestrzennego 

Cisownicy, oraz z uwagi na trudności techniczne i wysokie koszty takiej inwestycji.  

Proponuje się także aby inwestycja ta została podzielona na 2 lata, tj. lata 2009 i 2010.  
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2. Informacja n/t przygotowania do zimowego utrzymania dróg. 

Komisja przyjęła informacje dotyczące przygotowania do zimowego utrzymania dróg 

i proponuje aby kolejne umowy w sprawie odśnieżania również zostały zawarte na 

okres trzech lat.  

3. Informacja n/t wykonywanych remontów szkół i przedszkoli została przyjęta bez 

uwag. 

4. W tematyce bieżącej pozytywnie zaopiniowano dwa projektu uchwał według druków 

10.3. i 10.4.  

Do Komisji skierowane zostało pismo w sprawie przekwalifikowania gruntów – 

Komisja skierowała to pismo do wójta Gminy (zgodnie z właściwością). 

 

Po każdej z informacji przekazywanych przez przewodniczących Komisji, przewodniczący 

Rady Gminy otwierał dyskusję. 

Nikt w dyskusjach nie zabierał jednak głosu. 

 

Ad.7. Interpelacje i zapytania. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot poinformował, iż w czasie pomiędzy sesjami 

radny Krzysztof Kohut złożył dwie interpelacje. Przewodniczący zapoznał zebranych z ich 

treścią, a kopie tych interpelacji stanowią załączniki nr 4 i 5 do nin. protokołu. 

 

Następnie radny Karol Krawiec odczytał i złożył na ręce przewodniczącego pisemną 

interpelacje, dotyczącą odprowadzenia wód napływowo-deszczowych na ul. Żniwnej 

w Goleszowie. Kopia interpelacji stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

 

Ad.8. Analiza sieci szkół pod kątem zmian ustawowych i systemowych. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot przypomniał, iż temat ten był omówiony na 

ostatnim posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia. Komisja 

stwierdziła, iż ze względu na planowane zmiany w systemie oświatowym władze Gminy 

Goleszów nie mogą wykonać obecnie żadnych ruchów dotyczących reorganizacji sieci 

placówek oświatowych. 

 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy Zbigniew Wacławik. Poparł on wniosek Komisji i omówił 

pisemną informację, która została dostarczona radnym w materiałach na sesję. Informacja ta 

stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 
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Ad.9. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy n/t analizy oświadczeń majątkowych 

radnych Gminy Goleszów. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot odczytał pisemną informację na temat analizy 

oświadczeń majątkowych, która została dostarczona radnym w materiałach sesyjnych. 

Stanowi ona załącznik nr 8 do protokołu.  

 

W tym punkcie głos zabrał Wójt Gminy Zbigniew Wacławik. Poinformował on 

o terminowym złożeniu oświadczeń majątkowych przez zobowiązanych do tego 

pracowników Urzędu Gminy oraz jednostek budżetowych. 

 

Ad.10. Podjecie uchwał w sprawie: 

10.1. rozpatrzenia skargi p. Julii Heller na działalność Wójta Gminy Goleszów. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot poinformował, iż Samorządowe Kolegium 

Odwoławcze w Bielsku-Białej przesłało do Rady Gminy skargę państwa Julii i Zbigniewa 

Heller. Przewodniczący odczytał treść skargi (załącznik nr 9 do nin. protokołu) i dodał, iż 

została ona rozpatrzona na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w dniu 22 września 2008 r.  

Po przeanalizowaniu skargi, Komisja uznała ją za bezzasadną uzasadniając (załącznik nr 10 

do nin. protokołu) swoje stanowisko w następujący sposób: 

W związku z pismem SKO XXII-426/2650/72/08 dotyczącym zażalenia Julii 

i Zbigniewa Heller na nienależyte wykonywanie zadań przez Wójta Gminy czyli na 

niewłaściwe załatwienie ich wniosku z dnia 05.03.2008 r. w sprawie zmiany planu 

miejscowego, Komisja Rewizyjna po rozpatrzeniu zgromadzonej dokumentacji wnioskuje: 

 Zażalenie to dotyczy według Państwa Heller niezałatwienia w terminie wniosku 

dotyczącego zmiany planu zagospodarowania przestrzennego w postaci wprowadzenia zapisu 

dotyczącego objęcia ochroną akustyczną terenu, na którym zlokalizowana jest nieruchomość 

Państwa Heller.  

Na wniosek ten została udzielona przez Wójta Gminy odpowiedź pismem ROŚ 0730/07/08 

z dnia 30.06.2008 r. wyjaśniająca tryb i sposób rozpatrywania tego rodzaju wniosków 

w sposób wyczerpujący wszelkie wątpliwości.  

Z pisma Państwa Heller wynika, że złożenie zażalenia zostało spowodowane nieznajomością 

procedur oraz czasu i sposobu zmian planów zagospodarowania przestrzennego 

przeprowadzanych w gminach, niejednokrotnie niezależnych od gmin jeżeli chodzi 

o chronologię konsultacji społecznych, wyłożeń planów itd. 
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 Po pierwsze – wszystkie plany oraz zmiany planów zagospodarowania przestrzennego 

uchwalane są przez Radę Gminy a nie „umieszczane” przez Wójta Gminy jak piszą w swoim 

wniosku Państwo Heller.  

 Po drugie – plan zagospodarowania przestrzennego musi być zgodny ze studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy. 

 Po trzecie – Wójt w swoim piśmie nie określił, że wniosek Państwa Heller będzie 

rozpatrywany w 2010 r. W 2010 roku rozpoczęte będą prace przy zmianie studium 

uwarunkowań i zagospodarowania przestrzennego gminy Goleszów, co jest niezbędne do tego 

aby przeanalizować sprawę ewentualnej zmiany użytków Państwa Heller z rolnych na tereny 

przeznaczone dla zabudowy mieszkaniowej, w której to przewidziana jest ochrona akustyczna. 

I dopiero później będzie można przystąpić do procedury zmiany planu zagospodarowania 

przestrzennego. 

 Po czwarte – tak jak to opisuje Wójt w swoim piśmie, wnioski dotyczące 

wprowadzenia zmian w planach zagospodarowania przestrzennego nie mogą być 

rozpatrywane indywidualnie ze względu na wysokie koszty oraz wprowadzanie chaosu 

w politykę zmian w planach zagospodarowania przestrzennego w całej gminie i dlatego 

wszelkie plany zagospodarowania przestrzennego wprowadzane są kompleksowo dla 

poszczególnych sołectw według ilości wniosków.  

 Reasumując: Skarga czy też zażalenie Państwa Heller skierowane do rozpatrzenia 

przez Radę Gminy według właściwości przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze pismem 

SKO XII-426/2650/72/08 w części przewidzianej do rozpatrzenia przez Radę Gminy uznać 

należy za bezzasadną.  

 

Następnie przewodniczący Rady Gminy otwierając dyskusję zwrócił uwagę, iż Rada Gminy  

rozpatruje jedynie skargę dotyczącą wniosku złożonego przez p. Heller w dniu 5 marca 2008r. 

W dyskusji głos zabrali: 

Julia Heller stwierdziła, iż jej zdaniem umieszczenie w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego wsi Goleszów zapisu dotyczącego objęcia ochroną akustyczną terenu, na 

który zlokalizowana jest jej nieruchomość byłoby realizacją zapisu: „…zmiany będą 

dokonywane sukcesywnie w ramach potrzeb…”.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot wyjaśnił, iż zmiany miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego dokonywane są kompleksowo, po zebraniu większej ilości 

wniosków, ponieważ dokonywanie pojedynczych zmian jest bardzo kosztowne. 
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Poinformował także, iż w roku 2010 rozpoczną się prace nad zmianą studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego.  

 

Po tych głosach przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie stanowisko Komisji 

Rewizyjnej w sprawie skargi państwa Heller. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

„Za” przyjęciem wniosku głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

 

W związku z powyższym przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały dotyczący 

uznania skargi państwa Heller za bezzasadną.  

 W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Uchwała nr XXIII/184/08 w sprawie rozpatrzenia skargi p. Julii Heller na działalność 

Wójta Gminy Goleszów została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

 
W tym momencie przewodniczący ogłosił 20 minutową przerwę.  

 

10.2. określenia na rok 2009 wysokości stawek podatku od nieruchomości od budynków, 

budowli i gruntów. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Krzysztof Glajcar poinformował, iż projekt 

ten został przedyskutowany na ostatni posiedzeniu.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia na rok 2009 

wysokości stawek podatku od nieruchomości od budynków, budowli i gruntów wraz ze 

zmianami: 

1. od budynków mieszkalnych lub ich części (od 1m2) – 0,61 (propozycja wójta to 0,60) 

2. od budynków lub ich części związanych z działalnością gosp. inną niż rolnicza lub 

leśna (od 1m2) – 18,30 (propozycja wójta to 18,20) 

3. od budynków letniskowych (od 1 m2) – 0,61 (propozycja wójta to 0,60) 

Pozostałe propozycje wójta dotyczące stawek podatkowych komisja opiniuje pozytywnie. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu. 
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W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały wraz ze zmianami pod głosowanie, w którym udział brało 14 

radnych. 

Uchwała nr XXIII/185/08 w sprawie określenia na rok 2009 wysokości stawek podatku od 

nieruchomości od budynków, budowli i gruntów została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

 

10.3. przyjęcia do realizacji zadania Powiatu Cieszyńskiego. 

Komisja Finansów i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia do realizacji zadania Powiatu Cieszyńskiego wraz ze zmianą polegającą na zmianie 

słowa Budowa chodnika na słowo remont chodnika. Pozytywną opinię w tym temacie wydala 

także Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa - opinie Komisji 

stanowi załącznik nr 14 i 15 do nin. protokołu. 

Wójt Gminy Zbigniew Wacławik poinformował, iż projekt ten dotyczy remontu chodnika 

przy drodze powiatowej nr 2613S – ul. 1 Maja w Goleszowie. W sprawie budowy tego 

chodnika wpłynęło pismo Rady Sołeckiej Goleszowa Dolnego, a koszty budowy zostaną 

pokryte z tak zwanego „budżetu sołectwa”. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały wraz ze zmianą pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXIII/186/08 w sprawie przyjęcia do realizacji zadania Powiatu Cieszyńskiego 

została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu. 

 

10.4. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu. 

Komisja Finansów i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia do realizacji zadania Powiatu Cieszyńskiego wraz ze zmianą polegającą na zmianie 

słowa Budowa chodnika na słowo remont chodnika. Pozytywną opinię w tym temacie wydala 
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także Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa - opinie Komisji 

stanowi załącznik nr 17 i 18 do nin. protokołu. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały wraz ze zmianą pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXIII/187/08 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Cieszyńskiemu została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu. 

 

10.5. udzielenia pomocy finansowej Gminie Mykanów. 

Komisja Finansów i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Mykanów wraz ze zmianą polegającą na zmianie 

kwoty z 12.000 na kwotę 12.326 zł – opinia Komisji stanowi załącznik nr 20 do nin. 

protokołu. 

Wójt Gminy wyjaśnił, iż gminy powiatu cieszyńskiego udzielą pomocy z wysokości 1 zł od 

mieszkańca, a na dzień 1 stycznia 2008 r. Gmina Goleszów liczyła właśnie 12 326 

mieszkańców, skąd właśnie proponowana przez Komisję zmiana. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały wraz ze zmianą pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXIII/188/08 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Mykanów 

została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 21 do nin. protokołu. 

 

10.6. przystąpienia do realizacji projektu: „Rewitalizacja granicznej rzeki Olza”. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji – 

opinia Komisji stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Skarbnik Gminy Barbara Madzia poinformowała, iż RIO zasugerowało zmianę § 1 projektu 

uchwały i skreślenie § 2. § 1 otrzymałby brzmienie: Przystąpić, wspólnie z  Gminą Wędrynia 

– Republika Czeska -  do realizacji projektu „Rewitalizacja granicznej rzeki Olza””  przy 
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dofinansowaniu z Programu Operacyjnego Współpracy Transgranicznej Republika Czeska – 

Rzeczpospolita Polska 2007 – 2013 oraz wkładzie własnym gminy w wysokości  732.869,00 

(siedemset trzydzieści dwa tysiące osiemset sześćdziesiąt dziewięć) złotych w latach 2008 – 

2010.  

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały wraz ze zmianą pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXIII/189/08 w sprawie przystąpienia do realizacji projektu: „Rewitalizacja 

granicznej rzeki Olza” została przyjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 23 do nin. protokołu. 

 

10.7. zmian w budżecie gminy na 2008 rok. 

Komisja Finansów i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian 

budżetu gminy na 2008 rok ze zmianami:  

− w § 1 ust. 1 Budżet Gminy po zmianach zamykać się będzie: 

a) po stornie dochodów kwotą: winno być 23 339 785, 53 

b) po stornie wydatków kwotą: winno być 24 935 564,08  

− w załączniku nr 1 do uchwały w miejsce rozdziału 85278 winno być 85295 

− w załączniku nr 3 do uchwały w pozycji Projekt i modernizacja ul. Kojkowickiej w 

Puńcowie kwoty 102.000 z roku 2009 oraz 560 000 z roku 2009 winne być zapisane 

pod pozycją źródło finansowania POWT 2007-2013 a nie jak zapisano: Fundusze 

Unijne.  

Ta sama zmiana dotyczy załącznik nr 4 do uchwały w pozycji nr 9 

− w załączniku nr 4 do uchwały w pozycji Remonty kapitalne dróg gminnych w latach 

2009 i 2010 kwoty 225 000 zamienić na kwoty 450 000  

− w załączniku nr 5 do uchwały w miejsce rozdziału 85278 winno być 85295 oraz przy 

zadaniu nr 9 Zwroty nienależnie pobranych świadczeń rodzinnych i zaliczki 

alimentacyjnej zamiast kwoty 8 000 winno być 10 000 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 24 do nin. protokołu. 
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Pozostałe zmiany przedstawiła skarbnik gminy Barbara Madzia. Szczegółowo zostały one 

opisane w załączniku nr 25 do nin. protokołu. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały wraz ze zmianą pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXIII/190/08 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008 rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 26 do nin. protokołu. 

 

10.8. opłat za świadczenia prowadzonych przez Gminę przedszkoli. 

Komisja Finansów i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. Opinia 

Komisji stanowi załącznik nr 27 do nin. protokołu. 

Radni otrzymali przed sesją nowy projekt uchwały w tej sprawie (nowa wersja była już 

przedmiotem obrad Komisji Finansów i Inwestycji). Wójt Gminy wyjaśnił, iż jest to 

spowodowane błędnie wpisanymi kwotami. Poprawienie winno być: 

1. Za świadczenia prowadzonych przez Gminę przedszkoli publicznych, przekraczające 

podstawę programową wychowania przedszkolnego, ustalić miesięczną opłatę 

w wysokości 100,00 (sto) złotych – w pierwszej wersji zapisano 50 zł. 

2. Za świadczenia, o których mowa w ust 1, w przypadku korzystania przez drugie i każde 

następne dziecko w rodzinie, oraz w przypadku uprawnienia rodziny do pomocy socjalnej 

wynikającej z ustawy o pomocy społecznej, ustalić miesięczną opłatę ulgową 

w wysokości 50,00 (pięćdziesiąt) złotych – w pierwszej wersji zapisano 20 zł. 

Sekretarz Gminy Bogusława Podżorska dodała jeszcze, iż opłata ta nie została podwyższona, 

zmienił się jednak sposób jej naliczania i ustalania. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXIII/191/08 w sprawie opłat za świadczenia prowadzonych przez Gminę 

przedszkoli została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 28 do nin. protokołu. 
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10.9. przyznania Lauru Srebrnej Cieszynianki. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot poinformował, iż do Rady Gminy wpłynęły trzy 

wnioski o przyznanie Lauru Srebrnej Cieszynianki dla: Pawła Glajcara, Lenona Sobczyka 

i Anny Stanieczek – kopie wniosków stanowią załączniki nr 29, 30 i 31 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy postanowił poddać pod głosowanie każdy w wniosków według 

alfabetu, i tak: 

„Za” przyznaniem Lauru Srebrnej Cieszynianki p. Pawłowi Glajcar głosowało – 6 radnych 

„Za” przyznaniem Lauru Srebrnej Cieszynianki p. Lenonowi Sobczyk głosowało – 0 radnych 

„Za” przyznaniem Lauru Srebrnej Cieszynianki p. Annie Stanieczek głosowało – 8 radnych 

W wyniku tego głosowania Laur został przyznany p. Annie Stanieczek.  

 

W głosowaniu nad uchwałą udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXIII/192/08 w sprawie przyznania Lauru Srebrnej Cieszynianki została 

podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 10 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 1 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 3 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 32 do nin. protokołu. 

 

Ad.11. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wpłynęły odpowiedzi na interpelacje radnych 

Krzysztofa Kohut (w sprawie budowy chodnika dla pieszych przy drodze powiatowej 2606S) 

oraz Kazimierza Wisełka (w sprawie wykonania chodnika przy drodze powiatowej 2633S). 

Kopie odpowiedzi stanowią załączniki nr 33 i 34 do nin. protokołu. 

 

Radny Krzysztof Kohut nie zgodził się jednak z uzyskaną odpowiedzią na temat budowy 

chodnika przy drodze powiatowej 2606S.  Radny oświadczył, iż w razie jakiegokolwiek 

wypadku z udziałem pieszych na tej drodze, on jako radny Kozakowic nie będzie brał 

odpowiedzialności. Zapowiedział także, iż złoży w powiecie wniosek o zamknięcie tej drogi.  

 

Ad.12. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż: 

− do Rady Gminy wpłynęło pismo inkasentów Gminy Goleszów w sprawie zwiększenia 

prowizji za inkaso podatków – pismo to stanowi załącznik nr 35 do nin. protokołu. 

 



Protokół nr XXIII/08 z sesji Rady Gminy Goleszów odbytej w dniu 30 września 2008 r.  strona 14 
 

Pismo to odczytano już na posiedzeniu Komisji Finansów i Inwestycji w dniu 

29.09.2008 r. i postanowiono, iż zostanie ono rozpatrzone na kolejnym posiedzeniu, 

− wpłynęło także pismo Związku Nauczycielstwa Polskiego Oddział w Goleszowie 

w sprawie zaplanowania środków finansowanych na waloryzację płac dla 

pracowników administracji i obsługi w placówkach oświatowych – pismo stanowi 

załącznik nr 36 do nin. protokołu. To pismo również odczytano już na posiedzeniu 

Komisji Finansów i Inwestycji w dniu 29.09.2008 r. i postanowiono, iż zostanie ono 

rozpatrzone na kolejnym posiedzeniu, 

− Wójt Gminy wysłał do Śląskiego Wojewódzkiego Inspektoratu Nadzoru 

Budowlanego w Katowicach pismo w sprawie rozbiórki przystanku PKP w 

Bażanowicach – pismo stanowi załącznik nr 37 do nin. protokołu, 

− w Goleszowie odbył się Turniej Strzelecki Samorządowców Ziemi Cieszyńskiej. 

Gmina Goleszów zdobyła pierwsze miejsce. Przewodniczący podziękował radnym 

Leszkowi Szlauer oraz Arturowi Więcław za pomoc przy organizacji turnieju. 

 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy i poinformował o sprawach: 

− 30 i 31 sierpnia odbyły się Dni Gminy Goleszów. Wójt Gminy podziękował 

wszystkim organizatorom imprezy za swoją pracę, 

− w Bystrzycy odbyła się impreza pn: „Dni Bystrzycy” połączone z obchodami 100 

lecia tamtejszej straży pożarnej. Przy tej okazji podpisano także umowę o wzajemnej 

współpracy, 

− Lokalna Grupa Działania zrzeszająca 8 gmin: Brenna, Zebrzydowice, Goleszów, 

Skoczów, Hażlach, Strumień, Dębowiec i Chybie załatwiała już wszystkie 

formalności i może zacząć oficjalne działanie. Z finansów UE, którymi Grupa ta 

bedzie dysponować mogą skorzystać samorządy, stowarzyszenia oraz organizacje 

pozarządowe,  

− 13.09 w Dębowcu odbyły się dożynki powiatowe, 

− 13.09 w Kisielowie odbyły się Gminne Zawody Sportowo-Pożarnicze. Po raz kolejny 

z rzędu w zawodach triumfowała ekipa OSP Kisielów, drugie miejsce zdobyła 

drużyna OSP Leszna Góra a trzecie miejsce zdobyła druga drużyna OSP Kisielów, 

− 21.09 85-lecie obchodził Diakonat Żeńskiego „Eben-Ezer” w Dzięgielowie, 

− w Urzędzie Gminy przeprowadzona została kontrola działu Obrona Cywilna. Kontrola 

ta nie stwierdziła żadnych nieprawidłowości, 

 



Protokół nr XXIII/08 z sesji Rady Gminy Goleszów odbytej w dniu 30 września 2008 r.  strona 15 
 

− Związek Komunalny Ziemi Cieszyńskiej wytypował na Laureata Złotej Cieszynianki 

pisarza z Wisły Jerzego Pilcha, 

− odbył się konwent wójtów i burmistrzów województwa śląskiego, na którym gościła 

wiceminister Edukacji Narodowej, 

− rozstrzygnięte zostały konkursy programu operacyjnego współpracy terytorialnej 

Polska-Czechy. Gmina Goleszów złożyła tam 3 wnioski, z czego 2 nie zostały 

zaakceptowane i zostaną złożone do tak zwanej drugiej tury, a są to: wniosek o remont 

starej szkoły w Lesznej Górnej i wniosek na budowę kanalizacji w Puńcowie. 

Pozytywnie rozpatrzony został wniosek Gminnego Ośrodka Kultury na prowadzenie 

szeroko pojętej działalności kulturalnej w terenie Gminy Goleszów oraz Gminy 

Bystrzyca, 

− w dniach 15, 16, 17, 23 i 24 października odbędzie się nieodpłatna zbiórka odpadów 

wielkogabarytowych w miejscowościach: Kozakowice, Kisielów, Godziszów, 

Cisownica i Bażanowice. 

 

Ad.13. Wolne wnioski. 

Radny Karol Krawiec złożył wniosek o wycięcie gałęzi na ul. Wolności od ul. Ławki do 

przejazdu kolejowego.  

 

Wniosek o wycinkę drzew złożył także radny Krzysztof Kohut. Do wycięcia wskazał gałęzie 

rosnące wzdłuż drogi powiatowej  w Kozakowicach na ul. Cinciały od Celmy oraz za tak 

zwanymi barakami.  

 

Ad.14. Informacje i komunikaty. 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury Lidia Lankocz zaprosiła zebranych na imprezy 

organizowane przez GOK.  

 

Ad.15. Zakończenie XXIII sesji Rady Gminy Goleszów. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot 

o godz. 1730 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam XXIII sesję Rady Gminy 

Goleszów”.  

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy Aleksandra Brudny  

 


